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Oostendse vismijn op zoek naar privé-
investeerders
nieuws

De Oostendse vismijn boert goed, maar kwam de jongste jaren door de gulle steun van het
stadsbestuur ook onder vuur te liggen van Zeebrugge en Nederland. Het stadsbestuur en de
vismijn doen nu een Europese oproep naar kandidaat-investeerders voor de vismijn. "De
privésector kan een meerderheid krijgen in de vismijn, maar de plannen om het
Visserijdok te dempen, blijven bestaan", zegt havenvoorzitter Johan Vande Lanotte.
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De Oostendse vismijn boert goed, maar kwam ook onder vuur te liggen van Zeebrugge en
Nederland. Het stadsbestuur en de vismijn doen nu een Europese oproep naar kandidaat-
investeerders voor de vismijn. "De privésector kan een meerderheid krijgen in de vismijn, maar de
plannen om het Visserijdok te dempen, blijven bestaan", zegt havenvoorzitter Johan Vande Lanotte
in Het Nieuwsblad.
De exploitatie van de vismijn werd jaren geleden ondergebracht in de nv Exploitatie Vismijn
Oostende (EVO), een dochteronderneming van het autonoom gemeentebedrijf Vismijn Oostende. De
stad pompte de afgelopen jaren een kleine drie miljoen euro in de vismijn. Pas vorig jaar zou er
break-even zijn gedraaid. De vismijn maakte een heropstanding mee, leverde extra tewerkstelling op
en kreeg een nieuw elan. Maar door het succes en de aanpak kwam de vismijn ook onder vuur te
liggen vanuit Zeebrugge en Nederland. De privatisering moet het tij doen keren.
"We hebben de zakenbank Fortis de opdracht gegeven om een Europese oproep te lanceren om vers
kapitaal in de vismijn te brengen. Zelf zijn we niet betrokken bij de procedure. Ze gebeurt door een
onafhankelijke instelling", zegt Johan Vande Lanotte (SP.A). "De vismijn zal beter werken in een
nieuwe structuur. Ze stond de voorbije jaren bloot aan heel wat kritiek en ook Europa maakt heisa
over de zaak. Feit is wel dat we de heropstanding van de vismijn realiseerden", luidt het over de
herwonnen marktpositie van Oostende.
Een tiental jaar geleden was de vismijn nog het kleine broertje, de jongste jaren stak het Zeebrugge
naar de kroon inzake aanvoer. "Het is de bedoeling dat de privépartner een meerderheidsparticipatie
krijgt", zegt Oostendes sterke man duidelijk. Over het dempen van een derde van het Visserijdok is
hij, zelfs na heel wat kritiek, heel duidelijk. "Het dempen van een gedeelte van het dok staat
duidelijk in het strategische plan van de haven. Destijds werd ook het Zeewezendok gedempt".
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Op de Oosteroever is het protest duidelijk niet verminderd. "Er zijn een hele reeks bezwaren tegen
het dempen van het dok. De mobiliteit, de toekomst van de site en de visserij zullen eronder lijden"',
zegt Willy Versluys die met de vzw Oosteroever het protest wil kanaliseren. "We werken deze zomer
aan een reeks alternatieve voorstellen en willen ze op de Visserijfeesten voorstellen".(MP)
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